
ПРОТОКОЛ № 3 
засідання організаційного комітету ініціативної робочої групи 

з підготовки установчих зборів із формування Громадської ради 

при обласній державній адміністрації 

 

11.01.2010                                                                         зал 709 облдержадміністрації 

15.00 

 

Присутні: 15 членів організаційного комітету ініціативної робочої групи, 

запрошені, представники ЗМІ. 

 

Голова зборів: Пітоня Я.М. 

Секретар зборів: Зубченко О.С. 

 

Порядок денний: 

  

1. Про присутність на засіданні групи осіб. 

2. Про ведення відеозйомки на засіданні.  

3. Про участь представників Запорізької області у методичному семінарі у 

м.Києві щодо формування Громадських рад. 

4. Про хід подання заявок від інститутів громадянського суспільства для участі в 

роботі Установчих зборів. 

5. Про забезпечення гендерного рівноправ’я у структурі Громадської ради. 

6. Про перенесення часу проведення Установчих зборів. 

7. Різне 

 

Результати розгляду питань порядку денного: 

 

1. Про присутність на засіданні групи осіб 

 

Слухали: Багіна О.С. з пропозицією дозволити присутність на засіданні оргкомітету 

групи представників інститутів громадянського суспільства у складі Сичової А., 

Сичова П та С.Васильєва. 

 

Голосували за пропозицію Багіна О.С: 

«за» - 9, «проти» - 5, «утримались» - 1. 

 

Вирішили: дозволити присутність на засіданні оргкомітету групи представників 

інститутів громадянського суспільства у складі Сичової А., Сичова П. та 

С.Васильєва без права голосу. 

 

2. Про ведення відеозйомки на засіданні 

 

Слухали: Багіна О.С. з пропозицією дозволити йому ведення відеозйомки засідання 

оргкомітету. 

Панченко О.В., який зазначив, що ведення відеозйомки засідання негативно впливає 

на роботу учасників оргкомітету. 
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Заболотну Н.О, яка зазначила, що оргкомітет є технічним робочим органом, 

який розглядає виключно організаційні питання і вести відеозйомку його зсідань 

недоцільно. 

 

Голосували за пропозицію Багіна О.С: 

«за» - 6, «проти» - 8, «утримались» - 1. 

 

 Вирішили: відхилити пропозицію Багіна О.С. щодо ведення відеозйомки засідання 

оргкомітету. 

 

3. Про участь представників Запорізької області у методичному семінарі у 

м. Києві щодо формування Громадських рад 

 

Слухали: інформацію Пітоні Я.М. та Волоха В.М. про основні теми методичного 

семінару з питання формування Громадських рад, що відбувся у м.Київі 27.12.2010. 

Матрія А.К. щодо бажаної перевірки діяльності громадських організацій, що 

подають заявки для участі в установчих зборах.  

Столяренко Т.В. щодо ставлення керівництва облдержадміністрації до створення 

Громадської ради. 

 

Голосували за пропозицію Пітоні Я.М.: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 

Вирішили: взяти до відома інформацію Пітоні Я.М. 

 

4. Про хід подання заявок від інститутів громадянського суспільства для 

участі в роботі Установчих зборів 

 

Слухали: інформацію Пітоні Я.М. про кількість поданих заявок від інститутів 

громадянського суспільства станом на 17.00 10.01.2011. 

Панченка О.В., який наголосив на невисокій активності громадських формувань. 

Матрія А.К., який піддав критиці дії керівництва Запорізького міськвиконкому щодо 

формування Громадської ради. 

 

Голосували за пропозицію Пітоні Я.М.: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 

Вирішили: взяти до відома інформацію Пітоні Я.М. 

 

5. Про забезпечення гендерного рівноправ’я у структурі Громадської ради 

 

Слухали: інформацію Волоха В.М. щодо актуальності проблеми гендерного 

рівноправ’я та відповідні міжнародні зобов’язання України. 

Заболотну Н.О. про необхідність прийняття професіоналізму як єдиного критерію 

відбору кандидатів для участі у роботі Громадської Ради. 
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Голосували за пропозицію Волоха В.М.: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 

Вирішили: взяти до відома інформацію Волоха В.М. 

 

6. Про перенесення часу проведення Установчих зборів. 

Слухали: інформацію Наметченка О.В., який висловився за перенесення часу 

початку установчих зборів з 16 на 11 годину з метою оптимізації часу їх проведення. 

Зубченка О.С., який висловив сумніви щодо необхідності зміни часу у зв’язку із 

проведенням зборів у робочий день 

 

Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 

Вирішили: перенести початок установчих зборів з 16 на 11 годину 25.01.2011 року, 

реєстрацію учасників розпочати о 10.00. 

 

7. Різне. 

Слухали: Заболотну Н.О. щодо орієнтовної структури Громадської ради. 

 

 

Пітоня Я.М.: Шановні колеги! Дякую всім за плідну працю. Наступне 

засідання організаційного комітету ініціативної робочої групи відбудеться 

17.01.2010. Про час проведення Вас буде повідомлено додатково. Нагадую всім 

членам оргкомітету про необхідність подання заявок для участі у проведенні 

установчих зборів із формування Громадської ради. 

 

 

 

Голова зборів                                                                                        Я.М.Пітоня 

 

Секретар зборів                                                                                    О.С.Зубченко 

 

 

З оригіналом вірно                                                                               Косаєва О.Д. 


